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Reglament de Participació Ciutadana 

Sessió amb ciutadania i entitats 

Santa Coloma de Cervelló 
4 de novembre del 2021, Plataforma Zoom 

 

Assistents:  

- Ferran Vives 
- Jaume Francolí 
- Alba Hernández 
- Jesús Blanco 
- Xavier 
- Joan Mogas (joanmogas@ferrerguardia.org) i Lluís Bages 

(lluisbages@ferrerguardia.org) Fundació Ferrer i Guàrdia 

	

Aportacions	ciutadanes:	

Es comenta que el reglament presentat i que es vol aprovar, si al final parlés de 
presentar iniciatives al Parlament de Catalunya o al Parlament Europeu estaria molt 
bé però per presentar iniciatives a l’Ajuntament, que és l’entitat més propera del 
poble, se li posen moltes traves. En aquest sentit es reflexiona si d’aquí uns anys algú 
pot presentar una iniciativa aconseguint tots aquests percentatges de firmes que es 
demanen, donat que no fomenta la cultura participativa, l’està frenant. 

L'assistent comenta que té alguna iniciativa a presentar i no ho farà amb aquest 
reglament, que és "farragós". Comenta que anirà a parlar amb l’alcalde o un grup 
municipal que ho pot presentar al Ple. 

Un segon comentari troba positiu una plataforma com el Decidim on hi hagi tota la 
informació i on es faci difusió de la participació ciutadana, que considera molt 
important. Apunta que potser sí que és una mica complex, però pensa que és una bona 
dinàmica que existeixi un espai de debat com aquest. 

Un altre comentari apunta que existeix una mancança a l’hora de comunicar quan es 
fa o es proposa una actuació municipal. Considera que no hi ha prou personal per 
difondre-ho i espera que ara millori. 

Un altre assistent apunta que és important poder reglamentar, veure quins drets té la 
ciutadania en la gestió de l’Ajuntament, i al revés, els deures de l’Ajuntament envers 
la ciutadania. Troba positiu que s’estableixin els terminis en les respostes de les 
instàncies, així com quan es parla dels diferents consells de participació que té 
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l’Ajuntament, que es plantegi que s’han de reunir com a mínim una vegada a l’any, 
etc. El tema de les consultes ciutadanes també el troba correcte, doncs al final està 
regulat per llei com demanar-les. Reflexiona que  és una línia de governança que estan 
agafant tots els ajuntaments. 

En quant al funcionament, considera que són un municipi petit, la relació és bastant 
directa amb els càrrecs electes. La gent pot intervenir en els plens per fer preguntes i 
opinar. En relació a la participació ciutadana en els plens, el nou reglament diu que 
s’ha de sol·licitar amb 48 hores d’antelació per incloure una temàtica a l'ordre del dia, 
pel que considera positiu que s’hagi de regular, però no s’ha de perdre allò que ja 
existeix en relació a la part final dels plens, quan la ciutadania pot fer preguntes o 
comentaris al torn obert de paraules. 

	

 


